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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utrikesminister Ann Linde (S)

2020/21:363 Svensk militär insats i Nagorno-Karabach

Sveriges Radio rapporterade nyligen att svenska soldater skulle kunna vara 
aktuella för en fredsbevarande insats i konflikten om Nagorno-Karabach. 
Uppgiften härrör från ett uttalande av USA:s nationella säkerhetsrådgivare 
Robert O’Brien.

Säkerhetsrådgivaren hade pekat på att soldater från de nordiska länderna är 
välutbildade och effektiva samt att det skulle kunna vara acceptabelt för de 
stridande parterna att ha en nordisk fredsbevarande styrka på plats i området. 

Vidare refereras till ”pågående samtal med de skandinaviska regeringarna” i 
frågan. UD hävdar dock att ”man hittills inte mottagit någon officiell förfrågan 
om att bidra till en fredsbevarande styrka och något beslut om att upprätta en 
sådan operation föreligger inte.”

Med anledning av ovanstående vill jag fråga utrikesminister Ann Linde:

 

UD säger att man inte har fått någon officiell förfrågan om att bidra till en 
fredsbevarande styrka, men stämmer det att samtal har förts med USA i frågan, 
och hur ser i så fall ministern på möjligheten till en svensk insats?

………………………………………

Pål Jonson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-06
Besvaras senast
2020-11-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


